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Protokół Nr 19/2021 

z posiedzenia komisji samorządowej odbytego w dniu 31 marca 2021r. 

 

 Posiedzenie komisji otworzyła przewodnicząca komisji Renata Błaszczyk                                    

i przewodniczyła posiedzeniu. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z załączoną listą obecności  

do niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu komisji udział wzięli Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Strąk, oraz 

w zakresie swoich spraw merytorycznych Kierownik Samorządowego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Pierzchnicy Paweł Strząbała i Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Pierzchnicy Kamila Jurek. 

Porządek posiedzenia: 

1. Wydanie opinii o projektach uchwał w sprawie: 

a. zmian statutu Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy, 

b. przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Pierzchnica, 

c. wyrażenia woli przystąpienia do porozumienia cywilnoprawnego o 

ustanowieniu Zielonego Klastra  Energii. 

2. Ocena działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pierzchnicy za 

2020r. 

3. Sprawy różne. 

 
Ad.1.a)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

            zmian statutu Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy i 

przedstawiła brzmienie projektu uchwały. Poprosiła Kierownika Samorządowego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy o omówienie zmian w statucie zakładu. 

 Kierownik Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy Pan Paweł 

Strząbała poinformował, że przepisy wymagają żeby dokonać takich zmian w statucie zakładu 

ponieważ wszelkie zmiany w strukturze organizacji zakładu wymagają zapisów w statucie. W 

rejestrze zakładów prowadzonym przez wojewodę zostały wpisane komórki organizacyjne 

takie jakie są w projekcie zmiany statutu i dlatego konieczna jest zmiana statutu. Wprowadza 

się nową komórkę organizacyjną poradnia położnej w Pierzchnicy i żeby wprowadzić taką 

komórkę organizacyjną do NFZ najpierw należało złożyć wpis  w rejestrze u wojewody ale 

żeby był taki wpis mógł być dokonany musi być zapisane w statucie. Wyjaśnił zebranym co 

będzie robić położna, jaki będzie jej zakres, po co ona jest i skąd będą pieniądze na położną. 

Powiedział, że do końca 2021 roku w skład podstawowej opieki zdrowotnej powinna wchodzić 

poradnia położnej. Położna ma zadanie doradzać kobietom w różnych sprawach zdrowotnych 

dotyczących kobiet. Zaraz po porodzie będzie mieć zadanie ocenić noworodka, bo jest taka 

wizyta patronażowa. Ponadto zadaniem jej będzie szeroko rozumiana profilaktyka zdrowotna 

kobiet. Powiedział, że szukał położnej i jest taka osoba. Nie będzie zatrudniona w zakładzie na 

etacie tylko będzie miała godziny wyznaczone do pracy. Położna nie jest pielęgniarką ale może 

wykonywać wszystkie czynności dotyczące opieki nad kobietą, szczepienia, opatrunki. 

Odnośnie finansowania położnej powiedział, że będą zbierane deklaracje od kobiet, bo na 

podstawie deklaracji będzie NFZ przekazywał pieniądze dla ośrodka zdrowia.  
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W ramach bieżącej działalności zakładu poinformował, że w ośrodku zdrowia będzie przyjęty 

jeszcze jeden lekarz na pięć godzin od 27 kwietnia br we wtorki. Omówił sprawę szczepień jak 

się to będzie odbywać i w związku z tym zachodzi konieczność zamknięcia ośrodka w Drugni 

w tym dniu co będzie wykonywane szczepienie, bo nie ma na tyle lekarzy. 

 W dyskusji podnoszona była sprawa dodzwonienia się do przychodni, bo są sygnały od 

mieszkańców, że ciężko jest się dodzwonić. Kierownik powiedział, że zostanie zamontowana 

centrala telefoniczna i będzie możliwość nagrywania rozmów oraz będą połączenia 

kolejkowane. Odnośnie przyjęć pacjentów powiedział, że przy rejestracji pielęgniarka pyta 

pacjenta czy wizyta do lekarza ma być na telefon czy osobiście. Natomiast rejestracja będzie 

nadal prowadzona na telefon. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie            

zmian statutu Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy w związku z tym 

przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o 

projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji w głosowaniu wzięło udział 6 członków komisji i za było 6 

członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian statutu 

Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy  

 

Ad.1.b)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

            przyjęcia  projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Pierzchnica. Przedstawiła brzmienie projektu uchwały i uzasadnienia do projektu. 

Poprosiła Burmistrza o informację w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że zmieniła się ustawa o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i 

zbiorowym odprowadzaniu ścieków, którą nałożono obowiązek dostosowania regulaminu do 

zapisów ustawy. Powiedział, że praca nad regulaminem jest dwutorowa najpierw rada uchwala 

projekt regulaminu, który jest przesyłany do Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 

Polskie w Krakowie do zaopiniowania. Projekt jest analizowany i weryfikowany czy jest 

zgodny z przepisami ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu 

ścieków. Po opinii wraca z powrotem do rady, który ostatecznie rada uchwala uwzględniając 

ewentualne wnioski tego organu. Regulamin określa zasady dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków. Zawiera te uregulowania, które przewiduje ustawa co ma zawierać 

taki regulamin. Po uchwaleniu regulamin stanowi podstawę dla Zakładu Komunalnego 

prowadzenia działalności w zakresie zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków. 

 Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie                        

przyjęcia  projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Pierzchnica w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za 

wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały.  

Na 7-osobowy skład komisji w głosowaniu wzięło udział 6 członków komisji i za było 6 

członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia  

projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Pierzchnica. 
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Ad.1.c)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

            wyrażenia woli przystąpienia do porozumienia cywilnoprawnego o ustanowieniu 

Zielonego Klastra Energii. Przedstawiła brzmienie projektu uchwały. Poprosiła Burmistrza o 

omówienie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że pomysł jest taki żeby utworzyć taki plaster, bo zapisy 

Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko dają taką możliwość, że takie plastry 

mogą uzyskać dofinansowanie z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska na budowę OZE. 

Powiedział, że głównie ma na myśli budowę instalacji OZE na obiektach użyteczności 

publicznej jak szkoła, Zakład Komunalny, świetlice gdzie ogrzewanie jest elektryczne. Pozwoli 

to na zmniejszenie kosztów energii w eksploatacji. Można będzie również skorzystać z 

dofinansowania na termomodernizację obiektów, bo między innymi budynek gdzie jest Zakład 

Komunalny nie jest zmodernizowany. Zawarcie takiego porozumienia jest jedyną ścieżką 

pozyskania dofinansowania na takie cele innej nie ma. Żeby zawrzeć takie porozumienie musi 

być zgoda rady i stąd taki projekt uchwały. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia woli przystąpienia do porozumienia cywilnoprawnego o ustanowieniu Zielonego 

Klastra Energii w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za 

wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji w głosowaniu wzięło udział 6 członków komisji i za było  

6 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

wyrażenia woli przystąpienia  do porozumienia cywilnoprawnego o ustanowieniu Zielonego 

Klastra Energii. 

 

Ad.2.Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji temat oceny o działalności Miejsko- 

         Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pierzchnicy za 2020r. Poinformowała, że 

członkowie komisji otrzymali sprawozdanie w tej sprawie. Poprosiła Kierownika Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pierzchnicy o przedstawienie sprawozdania z 

działalności za 2020r. 

Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pierzchnicy Pani Kamila 

Jurek przedstawiła sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Pierzchnicy za rok 2020. Sprawozdanie z działalności ośrodka stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

Poinformowała, że sprawozdanie z działalności ośrodka pomocy społecznej za 2020r. zawiera 

również sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w roku 2020, sprawozdanie z realizacji 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny w roku 2020 i informację z realizacji Gminnego 

Programu dla rodzin wielodzietnych  Karta Dużej Rodziny za rok 2020. Kierownik ośrodka 

pomocy społecznej podkreśliła, że rok 2020 był trudnym rokiem ze względu na pandemię 

koronawirusa. 

 Po wysłuchaniu sprawozdania członkowie komisji nie formułowali wniosków i nie 

wnosili uwag do działalności ośrodka pomocy społecznej. 

Przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej oceny           

o działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pierzchnicy za 2020r. 
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Na 7-osobowy skład komisji w głosowaniu wzięło udział 6 członków komisji i za było  

6 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną ocenę o działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Pierzchnicy za 2020r. 

 

Ad.3.Sprawy różne. 

 Przewodnicząca poinformowała, że mieszkańcy zwracają uwagę, bo był zamieszczony 

artykuł w gazetce, że awarie pomp w Zakładzie Komunalnym i stwierdzono podobnie, że 

koszty remontu ponoszą wszyscy mieszkańcy. Uwagi są takie, że dlaczego maja ponosić koszty 

napraw wszyscy mieszkańcy jak nie wszyscy mają kanalizację. 

 Burmistrz powiedział, że jest to pewna nieścisłość w podanej informacji bo jak się ustala 

kalkulacje ceny wody to sumuje się wszystkie koszty ponoszone na działalność związaną z 

dostarczaniem wody, a kalkulacje na odprowadzanie ścieków uwzględnia się koszty związane 

z kanalizacją. Ceny napraw przepompowni czy oczyszczalni nie mają wpływu na ceny wody. 

 Radna Kamila Adamczyk zgłosiła sprawę dwóch psów na jednej posesji w Wierzbiu, 

które są bez opieki, bo właściciele wyjechali. Sprawa do urzędu w Pierzchnicy trafiła z 

Chmielnika, bo tam została zgłoszona. Mówiła, że zbadała ten temat i faktycznie tak jest. 

Wniosła żeby w jakiś sposób rozwiązać ten problem. 

Burmistrz poinformował, że zostaną podjęte odpowiednie działania. 

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodnicząca komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

 

S.Kielesiński                                                                    

                 Przewodnicząca komisji 

 

                                                                                                          Renata Błaszczyk 

 


